
 

Maribor, 24.2.2022 

ZAPISNIK 

2. redna seja Študentskega sveta stanovalcev Študentskih domov UM z dne 24.2.2022  

ob 18.00 v pisarni ŠSSŠD UM, Smetanova 71 (Študentski dom 13) 

 

PRISOTNI: 

Liza Škulj – 13. dom, Zala Virant –7.dom, , Kristjan Veber – 5.dom, Avguštin Erdelij – 6. dom, Julija 

Kordež – 3. dom 

Ostali prisotni: Katarina Banovič – 14.dom, Patricia Jagrinec – 4.dom 

Upravičeno odsotni: Klemen Podpadec – 12.dom, Leon Abraham – 8.,9.,10. dom, Aljaž Mesinger – 2. 

dom 

Predsedujoča Zala Virant pozdravi vse prisotne ter ugotovi sklepčnost. 

Ad.1 

Predsednica Zala Virant predlaga naslednji dnevni red: 

1. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

2. Potrditev zapisnika 1. redne seje z dne 24.1.2022 

3. Poročanje o izvrševanju sklepov z 1. redne seje z dne 24.1.2022 

4. Poročanje z organov univerze (ŠS UM) 

5. Pregled analize študentske ankete in potrditev analize študentske ankete  

6. Aktualna problematika  

Vsi prisotni izrazijo svoje soglašanje z navedenim dnevnim redom.  

Sklep 1: Člani ŠSSŠD UM potrdijo predlagani dnevni red.  

Sklep je soglasno sprejet.  

Ad. 2 

Predsednica Zala Virant predstavi zapisnik 1. redne seje z dne 24.1.2022 in predstavi sklepe, ki so bili 

na seji sprejeti. Vse prisotne vpraša, če se strinjajo s potrditvijo zapisnika. Vsi prisotni izrazijo svoje 

soglašanje s potrditvijo zapisnika.  

Sklep 2: Člani ŠSSŠD UM potrdijo zapisnik 1. redne seje z dne 24.1.2022.  



Sklep je soglasno sprejet.  

Ad.3  

Predsednica Zala Virant predstavi realizacijo sklepov, ki so bili sprejeti na 1. redni seji z dne 

24.1.2022. Članom poda osnovne informacije o stanju programa dela za poziv 2022.  

Ad.4 

Predsednica Zala Virant poroča o sodelovanju na seji Strokovnega sveta Študentskih domov. Poroča o 

sklepih in informacijah, o katerih so med sejo razpravljali (paketomati v vseh naseljih, prevzem 

Dijaškega doma, prenova domov …). Predsednica nato poroča tudi o informacijah in sklepih, ki so bili 

sprejeti na 15. redni seji ŠS UM.   

Ad.5 

Predsednica Zala Virant poroča o rezultatih analize študentskega ankete za stanovalce. Izpostavi 

največje prednosti in slabosti bivanja, ki so bile izražene v anketi. Nato odpre razpravo, kjer vsak 

predstavnik potrdi oziroma predstavi problematiko v svojem domu. Skupaj se dogovarjajo o rešitvah 

izraženih problemov. Predsednica nato vse prisotne vpraša, če se strinjajo in potrjujejo analizo 

rezultatov anketnega vprašalnika za stanovalce, ki bo sestavni del Samoevalvacijskega poročila za leto 

2021, ki ga pripravlja Komisija za ocenjevanje kakovosti Študentskih domov Maribor. Vsi člani izrazijo 

svoje strinjanje.  

Sklep 3: Člani ŠSSŠD UM potrdijo analizo rezultatov anketnega vprašalnika za stanovalce, ki bo 

sestavni del Samoevalvacijskega poročila za leto 2021, ki ga pripravlja Komisija za ocenjevanje 

kakovosti Študentskih domov Maribor. 

Sklep je soglasno sprejet. 

Ad.6 

Predsednica Zala Virant pove, da so koledarji za promocijo v pripravi. Članom razloži način deljenja 

koledarjev in jim okvirno pove, kdaj naj bi se koledarji delili. Nato člane obvesti o napovedanih 

sanitarnih kontrolah v domovih in jim razloži, kakšne so njihove zadolžitve.   

Predsednica Zala Virant članom poroča o povzetku sestanka s predstavnikom Univerzitetne športne 

zveze Maribor. Predstavi jim idejo skupnega projekta – Pomladne igre. Člani se strinjajo z izvedbo 

skupnega dogodka. Člani nato skupaj dorečejo najprimernejše datume in izvedejo možgansko 

nevihto glede idej oziroma športnih aktivnosti, ki bi jih lahko, v sklopu projekta, izpeljali.  

Člani se nato pogovorijo o postavitvi nove antenske infrastrukture v študentskem naselju Tyrševa, ki 

bi izboljšala mobilni signal. Predsednica predstavi problematiko pomanjkanja signala v naselju 

Tyrševa. Tudi predstavnica doma 3, Julija Kordež, potrdi, da imajo na določenih mestih probleme s 

signalom. Predsednica predstavi ponudbo za namestitev antene v naselju Tyrševa, ki bi izboljšala 

signal v domovih in člane vpraša, kakšno je njihovo mnenje. Člani idejo podprejo in se z njo strinjajo. 

Predsednica nato člane vpraša, če se strinjajo s predstavljenimi ukrepi, ki bi izboljšali mobilni signal v 

naselju Tyrševa.  

Sklep 4: Študentski svet stanovalcev Študentskih domov UM podaja pozitivno mnenje k ukrepom 

za izboljšanje mobilnega signala v študentskem naselju Tyrševa.  

Sklep je soglasno sprejet.  

Seja je zaključena ob 19:50  



Zapisala: Zala Virant   

 

Predsednica ŠSSŠD UM 

Zala Virant 

 


